
Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova, 
konaného dne 30.10.2019 

v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově 
 
Účast: pí Ambrožová, p. Borský, p. Hyndrich, pí Jančíková, p. Mgr. Jeřábek, pí MUDr. Jeřábková, p. Nezval, 
p. ing. Otruba, p. Piňos, DiS., p. Sušeň, p. ing. Svoboda, p. Vymazal, p. ing. Zapletal, pí Mgr. Zelená 
Omluven: p. Vrána 
Zapisovatel: p. ing. Kocourek 
Návrhová komise: p. Borský, p. ing. Svoboda 
Ověřovatelé zápisu: p. Vymazal, p. ing. Zapletal 
 
Program jednání: 
1) Zahájení, určení zapisovatele, jmenování ověřovatelů zápisu. 
2) Kontrola plnění usnesení uložených na minulých jednáních zastupitelstva města. 
3) Informace o činnosti finančního a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
4) Informace o investičních akcích Města Plumlov. 
5) Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Města Plumlov. 
6) Souhlas s úhradou spoluúčasti Města Plumlov při financování nákupu hasičské automobilové 

cisterny. 
7) Dotační programy – rok 2020. 
8) Návrh rozpočtového opatření Města Plumlov č.7/2019. 
9) Diskuse. 
10) Závěr. 

 
 
K bodu 1: 
5.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova zahájila paní starostka G.Jančíková ve středu 30.10.2019 
v 17.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově. Přivítala přítomné a uvedla, že je 
přítomno 14 členů zastupitelstva (pan M. Vrána je omluven) tzn. dnešní jednání je usnášeníschopné. Do 
funkce zapisovatele navrhla přítomným určit p. ing. Kocourka, do návrhové komise doporučila jmenovat 
pana O. Borského a pana ing. O. Svobodu, za ověřovatele zápisu pana J. Vymazala a pana ing. A. 
Zapletala. Nikdo z přítomných neměl připomínky – jmenování zapisovatele, složení návrhové komise a 
ověřovatelů zápisu a zapisovatele bylo odsouhlaseno. 
UZ-5/2019/1/1 – Zastupitelstvo Města Plumlova (dále jen „ZMP“) schválilo jmenování ing. F.Kocourka 
zapisovatelem jednání 5. zasedání ZMP.    Hlasování: 14 hlasů pro. 
UZ-5/2019/1/2 – ZMP schválilo složení návrhové komise: p. O. Borský, p. ing. O. Svoboda a jmenování 
ověřovatelů zápisu: p. J. Vymazal a  p. ing. A. Zapletal.   Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
Paní starostka seznámila přítomné s navrženým programem dnešního jednání zastupitelstva města. 
Program byl členům zastupitelstva města rozeslán elektronickou poštou, byl vyvěšen na úředních deskách. 
Program dnešního jednání byl bez připomínek jednomyslně odsouhlasen. 
UZ-5/2019/1/3 – ZMP schválilo program 5. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova dne 30.10.2019. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 2: 
Paní starostka provedla kontrolu plnění usnesení uložených na minulých zasedáních zastupitelstva města. 
Uvedla, že z minulých zasedání zastupitelstva města nejsou evidována žádná nesplněná „ukládací“ 
usnesení. 
UZ-5/2019/2/1 – ZMP vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení přijatých na minulých zasedání ZMP. 
 
K bodu 3: 
Pan A. Sušeň, předseda Finančního výboru Zastupitelstva Města Plumlova řekl, že se od poslední schůze 
výbor nesešel, schůzka bude naplánována v průběhu listopadu 2019 k přípravě návrhu rozpočtu na rok 
2020. Pan Mgr. L.Jeřábek, předseda Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Plumlova seznámil přítomné 
s obsahem jednání tohoto výboru, které se konalo 30.9.2019. Členové kontrolního výboru hodnotili plnění 
usnesení uložených na 1. až 4. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova a konstatovali, že všechna 
usnesení jsou splněna resp. průběžně plněna. V diskusi se zabývali vystoupením poslance KSČM 
Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR JUDr. PhDr. Z.Ondráčka, Ph.D. na akci v ATC ŽRALOK Plumlov ve 
dnech 13.-15.9.2019. S jeho výroky vyjádřil nesouhlas člen zastupitelstva p. M. Vrána (ten bohužel není na 
dnešním jednání přítomen) i pan ing. O. Svoboda. Paní starostka označila vystoupení pana poslance za 



„nevhodné“, ale nemá představu, jak by město (vlastník areálu) nebo provozovatel kempu mělo vystoupení 
na akcích pořádaných jinými subjekty „korigovat“. Její názor podpořili i další členové zastupitelstva města 
(p. ing. Svoboda, p. Hyndrich, p. ing. Otruba, p. Piňos, DiS.). Pan ing. Zapletal uvedl, že by se členové 
zastupitelstva města neměli touto záležitostí zabývat, její řešení není ani v pravomoci kontrolního výboru. 
Doporučení členů rady města nepronajímat areál autokempu akcím s „politickým“ podtextem resp. pro 
akce „zaštítěné“ politiky není asi podle slov přítomných „realizovatelné“… 
Na schůzce KV ZMP zazněl i požadavek (od p. M. Vrány) na zvýšení počtu kontejnerů na plasty i sklo 
v místních částech Plumlova, podle slov paní Jančíkové je požadavek i na doplnění kontejneru na plasty 
v Plumlově (Běliska). 
UZ-5/2019/3/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o činnosti Finančního a Kontrolního výboru ZMP 
v minulém období. 
 
K bodu 4: 
Paní starostka zevrubně informovala přítomné o připravovaných resp. probíhajících investičních akcích: 
a) oprava místní komunikace Plumlov, Na Stráži – stavbu realizovala firma STRABAG, a.s. – dokončeno, 

podána žádost o proplacení dotace z MMR, 
b) „vysoký“ zámek – opatření na sanaci vlhkosti byla dokončena, podána žádost o dotaci na rok 2020, 

kdy by se měla provádět (i poté v roce 2021) sanace vlhkosti v baště – odstranění podkladních vrstev 
dlažby na terase, položení nové „skladby“, odstranění omítek, elektroosmóza…, 

c) chodníky – bude vyhodnoceno výběrové řízení na zhotovitele chodníku – směr Soběsuky, bylo 
podáno celkem 9  nabídek, o výsledku bude rozhodnuto do cca 14 dnů, pokračuje se v přípravě 
rekonstrukce chodníků u zdravotního střediska, 

d) hasičská cisterna – je podepsána kupní smlouva na dodávku hasičské cisterny, máme rozhodnutí MV 
ČR (dotace 2.500.000,- Kč) a Olomouckého kraje (300.000,- Kč), 

e) cyklostezka – je zpracováván prováděcí projekt stavby, jsou dokončovány podklady pro výběr 
zhotovitele, je aktuálně vyvěšeno na webových stránkách poskytovatele dotace, 

f) energetické úspory – městský úřad – akce je dokončena, probíhá finanční vypořádání vůči 
poskytovateli dotace (SFŽP), 

g) energetické úspory – DpS Soběsuky – platí totéž, co je uvedeno v bodě f), plynové kotle jsou funkční, 
předány uživateli, 

h) je dokončena rekonstrukce sociálního zázemí v šatnách na fotbalovém hřišti, 
i) probíhá revitalizace parčíku v Hamrech a připravuje se rekonstrukce sociálního zařízení na tamním 

osadním výboru. 
UZ-5/2019/4/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o probíhajících a připravovaných investičních akcích 
Města Plumlov. 
 
K bodu 5: 
Členové zastupitelstva města už na pracovní poradě, která předcházela dnešnímu jednání, projednali 
Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Města Plumlov. Tento dokument doposud schvalovala rada 
města, protože ale výši finančních dotací i smlouvy o jejich poskytnutí schvalují členové zastupitelstva 
města doporučila interní auditorka „změnu“. Podle diskuse na zmíněné schůzce členů zastupitelstva byly 
do dokumentu zapracovány některé úpravy resp. pozměněn bude i způsob schvalování dotací. V rámci 
schvalovaného rozpočtu bude pouze alokována finanční částka k rozdělení, žádosti spolků a jednotlivců se 
budou podávat až do 15.2. a rozhodnuto by o nich bylo na jednání zastupitelstva města konaném v březnu. 
Termín pro využití poskytnutých dotací bude do 30.11. kalendářního roku, vyúčtování musí provést do 
20.12.. Totožné zůstávají podmínky pro využití dotace i podmínka nutné spoluúčasti žadatele, nezměnil se 
prakticky ani tiskopis žádosti o dotaci a pro její vyúčtování. Objem finančních prostředků určených na 
podporu „spolkové činnosti“ by se měl pohybovat okolo 450.000,- Kč. Všechny dokumenty obdrželi členové 
ZMP elektronickou poštou. Do diskuse se nikdo z přítomných nepřihlásil, usnesení bylo přijato 
jednomyslně. 
UZ-5/2019/5/1 – ZMP schválilo Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Města Plumlov. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 6: 
Obdobně „bezproblémové“ bylo projednání souhlasu členů zastupitelstva města s dofinancováním 
pořizovací ceny hasičské cisterny. Byl dokončen výběr dodavatelské firmy (ZHT group, s.r.o., Hranice), 
část kupní ceny bude financována z dotace Ministerstva vnitra ČR- Hasičského záchranného sboru 
(2.500.000,- Kč), finanční prostředky ve výši 300.000,- Kč poskytne i Olomoucký kraj. Spoluúčast Města 
Plumlov (2.950.000,- Kč) bude hrazena z rozpočtu roku 2020, s čímž vyjádřili přítomní členové 
zastupitelstva města souhlas. 



UZ-5/2019/6/1 – ZMP schválilo souhlas s dofinancováním kupní ceny hasičského automobilové stříkačky 
z rozpočtu Města Plumlov (spoluúčast k dotaci poskytnuté HZS). Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 7: 
V úvodním slově k tomuto bodu jednání paní Jančíková řekla, že se včera v Olomouci uskutečnila schůzka 
starostů, na níž byli seznámeni s dotačními možnostmi pro rok 2020. Na pracovních poradách s členy 
zastupitelstva města budou debatovány tyto „náměty“: 

• obnova herních prvků na dětské hřišti v Hamrech – dotaci jsme se bez úspěchu pokoušeli získat už 
v předchozích letech, zpracujeme žádost o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj i na rok 2020, 

• rekonstrukce místní komunikace – dotační program MMR – uvažováno je o opravě příjezdové cesty 
ke sběrnému dvoru popř. ul. Wolkerovy ( v tomto případě bychom museli před realizací „uložit“ 
splaškovou kanalizaci), p. Sušeň poukázal na možnosti získat na tento účel dotaci Olomouckého 
kraje, 

• oprava „drobných“ kulturních památek – socha sv. Petra z Alcantery před zámkem, 

• připravovány jsou žádosti na opravu učeben, počítačové sítě a sociálního zázemí v ZŠ, 

• po dokončení pozemkových úprav v katastrálních územích Žárovice a Hamry je uvažováno o žádosti 
o dotaci na výsadbu zeleně z OPŽP, dotace by měla pokrýt 100% nákladů (orientační rozpočet je ve 
výši 4.000.000,- Kč), 

• pokračovat budou práce na zámku – žádost o dotaci na opravu bašty z Programu záchrany 
architektonického dědictví Ministerstva kultury ČR pro rok 2020 je již podána, dokončován je projekt 
na opravu vstupního „portálu“, který by mohl být částečně financován z dotace Olomouckého kraje, 

• finišují práce na přípravě projektové dokumentace na výstavbu splaškové kanalizace v Hamrech, 
12.11. by se měla uskutečni veřejná schůze s občany této místní části,  

• v letošním roce bude zahájena výstavba kanalizační sítě v ATC ŽRALOK Plumlov, která by měla 
pokračovat i v roce příštím…. 

Žádostí o dotace je „většinou“ nutno doplnit souhlasným stanoviskem zastupitelstva, což bude řešeno na 
příštích jednání (až budou připraveny konkrétní projekty). Ze zkušenosti víme, že část žádostí „uspěje“ až 
při opakovaném podání, což bude rovněž bráno v potaz. 
UZ-5/2019/7/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o připravovaných žádostech o dotace v roce 2020. 
 
K bodu 8: 
Návrh rozpočtového opatření Města Plumlov č.7/2019 byl debatován na pracovní poradě členů 
zastupitelstva 21.10.2019. Na straně příjmů jsou navýšeny daňové příjmy (DPFO a DPH) dle skutečnosti. 
Současně jsou zde započteny dotace – za zateplení městského úřadu (1.část), na přípravu sčítání lidí, ale i 
„průtokové“ pro KZ Plumlov a DpS Soběsuky (ty se objevují i na straně výdajů). Na straně výdajů došlo 
k navýšení výdajů na místní správu a byly provedeny úpravy položek za spotřebu plynu, elektrické energie 
a vody dle skutečnosti. Krátký komentář k návrhu rozpočtového opatření přednesla paní Vykydalová, která 
doplnila, že zahrnuje i proplacenou dotaci za „energetické úspory DpS Soběsuky“, tyto prostředky budou 
společně s platbou dotace za zateplení městského úřadu vráceny do rezerv. 
Nikdo z přítomných neměl žádný dotaz, pro schválení rozpočtového opaření hlasovali všichni přítomní. 
UZ-5/2019/8/1 – ZMP schválilo rozpočtové opatření Města Plumlov č. 7/2019. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 9: 
Předposledním bodem programu 5.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova byla diskuse, v níž vystoupili: 
a) pan Sušeň: vyjádřil nespokojenost s dopravním omezením na mostu v obci Mostkovice, objízdná trasa 

pro nákladní dopravu je vedena přes Ohrozimskou ulici v Plumlově, tato komunikace je už 
popraskaná, podle jeho informací ještě není ani zpracován projekt na opravu mostu a realizace opravy 
je naplánována až na rok 2021 tzn., že ještě 2 roky bude provoz veden přes Plumlov, jeho slova 
potvrdila jak paní starostka, tak i pan Hyndrich, do debaty se zapojili i další členové zastupitelstva (p. 
ing. Svoboda, p. Borský) a posléze bylo přijato usnesení navržené p. Sušeněm: 

UZ-5/2019/9/1 – ZMP uložilo paní G. Jančíkové, starostce města, v termínu do 15.11.2019 dotázat se na 
možnosti změny objízdné trasy pro nákladní automobily po dobu opravy mostu v Mostkovicích (SSOK, 
Krajský úřad Olomouckého kraje).     Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
b) pan Hyndrich: mluvil o „složité“ komunikaci se Správou silnic Olomouckého kraje, dokladoval „to“ na 

požadavku města na výměnu svodidel u Bidelce, 
c) pan Pírek: 

• poděkoval na položení asfaltového povrchu na Běliskách, požádal o vyspravení výtluků na cestě U 
hájku, 



• upozornil na neuklizené větve, keře na stráni pod zámkem, 

• ptal se na zpracování projektu na kanalizaci na Běliskách – paní starostka potvrdila, že jeho 
příprava pokračuje. 

 
d) pan Mgr. L. Jeřábek: ptal se, kdy se bude konat další zasedání zastupitelstva – paní Jančíková mu 

odpověděla, že je naplánováno na 16.12.2019, před tím se ještě v pondělí 11.11.2019 sejdou členové 
zastupitelstva města na pracovní poradě s řediteli příspěvkových organizací města nad jejich 
požadavky na dotace z rozpočtu 2020. 

 
Nikdo z přítomných se už do diskuse s dalším příspěvkem, proto byla paní starostkou ukončena. 
 
K bodu 10: 
Paní starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním jednání a 5. zasedání Zastupitelstva Města 
Plumlova ukončila cca v 17.50. 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
  ………………………………….    ………………………………... 
         Josef Vymazal                ing. Aleš Zapletal 
 
 
 
 
 
  ……………………………………   ………………………………. 
           Martin Hyndrich              Gabriela Jančíková 
         místostarosta města               starostka města 


